
Děti  kreslily  teplo  ve
čtyřech  obdobích.  Vyhrál
David Hacker
TISKOVÁ ZPRÁVA

ČESKÉ BUDĚJOVICE, 23. června 2014

Na 227 dětí z mateřských a základní škol a výtvarných kroužků
poslalo  své  práce  do  výtvarné  soutěže,  kterou  pro  ně
připravila  Teplárna  České  Budějovice.  Hlavním  tématem  bylo
„teplo ve čtyřech ročních obdobích” a malíři do 14 let se s
ním  vypořádali  po  svém.  Vítěz,  devítiletý  David  Hacker  z
výtvarného kroužku Tvor ho pojal jako koláž. „Takhle si svět
představuje  bůh,“  říkal  za  doprovodu  maminky,  když  dnes
přebíral hlavní cenu. Tu mu předával Miroslav Houfek, předseda
představenstva  teplárny,  která  tak  navázala  na  loňský
premiérový ročník, kdy obdržela 224 prací. „Malování patří k
přirozenosti dětí, a my jim touto akcí chceme přinést další
motivaci,“ uvedl. „A třeba z někoho pak nevyroste výtvarník,
ale také energetik,“ dodal s úsměvem.

První čtyři vítězné práce vybrala odborná porota teplárny,
dalších  šest  pak  veřejnost.  Ta  hlasovala  na  facebookovém
profilu  http://www.facebook.com/teplarna,  kde  lze  už  nyní
všechny práce vidět. Další příležitost bude při Dnu otevřených
dveří, který se v areálu na Novohradské uskuteční 27. září. Na
něm budou soutěžní práce vystaveny.

Pořadí nejlepších:

1. David Hacker (9 let), výtvarný kroužek Tvor

2. Anna Kostohryzová (13 let), ZUŠ Bezdrevská

3. Petr Štola (10 let), ZŠ Máj II.
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Kompletní výsledky lze nalézt na webu www.teplarna-cb.cz

Teplárna dnes ukončila topnou
sezónu
TISKOVÁ ZPRÁVA

ČESKÉ BUDĚJOVICE, 2. červen 2014

Po 261 dnech dnes akciová společnost Teplárna České Budějovice
ukončila topnou sezónu, která začala loni 14. září a proti té
předchozí trvala i přes klimaticky mírnou zimu o čtyři dny
déle.  Právě  mírná  zima  ale  pomohla  domácnostem  ušetřit,
protože tepla se této skupině zákazníků prodalo přibližně o 20
procent méně.

„Provozně jsme ji zvládli velmi dobře, bez větších problémů.
Je to především vizitka našich zaměstnanců a jejich péče o
celý teplárenský systém. Za to jim patří velký dík,“ uvedl
Martin Žahourek, místopředseda představenstva.

Ze srovnání průměrných denních teplot od září do března plyne,
že letošní zima byla v Českých Budějovicích meziročně teplejší
o  necelé  dva  stupně  Celsia.  To  pak  ovlivnilo  i  poptávku
zákazníků.

Topná sezóna podle zákona sice trvá jen do konce května, ale o
jejím ukončení rozhoduje hlavně příroda. Stoupne-li průměrná
denní teplota venkovního vzduchu ve dvou dnech nad 13 °C a
předpověď počasí neočekává pokles ani pro následující den, pak
lze topnou sezonu ukončit. A tato situace nastala.

Nyní se Teplárna připravuje na pravidelnou údržbu zdrojové
části  a  plánované  opravy  teplárenské  sítě  včetně  těch
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generálních.

Elektronické  aukce  šetří
českobudějovické  teplárně
miliony
TISKOVÁ ZPRÁVA

České Budějovice, 20. května 2014

Letos zatím sedm, loni deset a dohromady už téměř devadesát
elektronických aukcí, po jejichž ukončení se nakoupilo zboží
za víc než 160 milionů Kč, uspořádala dosud Teplárna České
Budějovice. Přineslo jí to úspory v milionech korun. Firma e-
aukce  využívá  k  nákupu  komodit,  materiálu  i  služeb  a  dál
jejich rozsah rozšiřuje.

„Elektronické aukce šetří hlavně peníze, ale také zjednodušují
a  výrazně  zrychlují  výběrová  řízení.  To  je  mnohdy  také  k
nezaplacení. Nehodí se sice na každou položku, není to tedy
všelék  pro  nákup  a  jeho  procesy,  ale  přínosy  jsou
nezpochybnitelné. Proto se jim systematicky věnujeme,“ říká
Jaroslav Panoch, člen představenstva odpovědný za ekonomiku a
obchod.

Teplárna transparentní e-aukce provádí už od roku 2005. Od
konce roku 2011, kdy jejich využívání zakotvila i do firemní
směrnice  o  výběrových  řízeních,  z  nich  udělala  standardní
nákupní  instrument  a  běžnou  součást  procesu  nákupu.  Letos
zatím takto nakoupila chemikálie a zemní plyn. S každou další
e-aukcí úspory porostou, protože dodavatelé mají o spolupráci
zájem. Díky tomu například cena měřidel tepla klesla o 32
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procent na 1,1 milion Kč nebo laboratorního spektrofotometru o
35 procent na 200 tisíc Kč. Nejvyšší úspory ale vznikají při
nákupu zemního plynu, který tvoří jednu z hlavních vstupních
komodit.

Princip e-aukce spočívá v zadání podmínek výběrového řízení s
jasnou  specifikaci,  co  firma  chce,  jaká  má  být  kvalita
nakupované suroviny nebo výrobku, a také přesně stanovenými
obchodními podmínkami. Tím se optimalizují ceny srovnávaných
nabídek  a  zároveň  minimalizuje  vliv  technicky  či  jinak
rozdílných nabídek.

Horkovod  na  Pražském
předměstí  získal  titul
Projekt roku 2013
TISKOVÁ ZPRÁVA

České Budějovice, 24. dubna 2014

Významné snížení tepelných ztrát o více než 31 tisíc giga
joulů za rok a posílení efektivnosti distribuce tepla rozhodlo
o  tom,  že  nahrazování  parovodu  horkovodem  na  Pražském
předměstí v Českých Budějovicích získalo titul Projekt roku
2013. Oznámila to výkonná rada Teplárenského sdružení ČR.

„Velmi mě to těší, protože ocenění získal náročný projekt,
který jsme zvládli během velmi krátké doby mezi dvěma topnými
sezónami. Vždyť ještě začátkem loňského června se v chladném
počasí topilo. Uznání za vstřícnost tak patří i obyvatelům
této části města, protože každou takovou akci provází stavební
ruch  a  technologické  odstávky,“  uvedl  Miroslav  Houfek,
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předseda představenstva Teplárny České Budějovice, která byla
investorem.

„Našim  cílem  je  modernizací  distribuční  sítě  a  dalšími
opatřeními  meziročně  ušetřit  1,5  procenta  ročního  prodeje
energií zákazníkům. Významným snížením tepelných ztrát zároveň
snížíme i množství vypouštěných emisí, protože spálíme méně
uhlí,“  říká  Martin  Žahourek,  místopředseda  představenstva
teplárny. Pokles emisí je značný. Konkrétně jde ročně o 21,3
tuny SO2, 7,8 tun NOx a 4,3 tun CO2. To vše je v souladu se
směrnicí  Rady  Evropy  a  Evropského  parlamentu  o  snižování
vlastních  ztrát  a  nákladů  na  distribuci  v  teplárenství  a
zvýšení její efektivity a účinnosti.

Projekt  napojení  Pražského  předměstí,  dosud  zásobovaného
parovodem, na horkovod na levém břehu řeky Vltavy z let 2006 a
2007,  začal  loni  v  červenci  a  během  několika  měsíců  byl
dokončen.  Vyměnily  se  téměř  dva  kilometry  dožívajícího  a
předimenzovaného parovodního potrubí, a na moderní horkovodní
systém  bylo  přepojeno  2802  bytů  a  také  například  budovy
Zdravotně – sociální fakulty a kolejí Jihočeské univerzity
nebo obchodní a sportovní centrum. Teplo do nich dodává 6
výměníkových  stanic,  vybavených  novými  technologiemi,  s
výkonem 21 840 kW.

Investice stála 73,3 milionů Kč bez DPH. Z ní 23 milionů Kč,
tedy maximálně možnou část, pokryly dotace z Fondu OPŽP a
Fondu soudržnosti EU. Část financování pokryl i bankovní úvěr
z linky Evropské investiční banky s grantem ve výši 163 tisíc
eur na podporu životního prostředí a snížení tepelných ztrát.

Součástí  stavby  byl  i  nový  protlak  páteřní  trasy  pod
frekventovanou čtyřproudou levobřežní komunikací a Plzeňskou
ulicí a také zvýšení technologické lávky přes řeku Vltavu o
1,2 metru, aby nebyl ohrožen bezpečný provoz horkovodu ani v
době povodně.

Nyní se připravuje II. etapa rekonstrukce sítí v délce 2 209



metrů, která začne letos v létě a přímo na tuto stavbu naváže.
Na horkovod připojí dalších 6 výměníkových stanic v oblasti
Pražského předměstí o celkovém výkonu 27 720 kW.

I  tento  projekt  vychází  z  dlouhodobé  koncepce  provozu  a
rozvoje  sítí  centrálního  zásobování  tepla  v  Českých
Budějovicích. Koncepce vznikala v letech 2012 a 2013 a přímo
navazuje  na  schválenou  Koncepci  podnikatelské  činnosti
teplárny. Ta od roku 2012 disponuje kompletním auditem všech
svých parovodů a horkovodů a má tedy detailní přehled o stavu
těchto  primárních  sítí.  Součástí  dokumentu  jsou  i  modely
řešení a další rozvoj.
***
Výměníkové stanice napojené v roce 2013 na horkovodní systém:
VS Jihočeská univerzita (1500 kW), Vltava 3 (4570), Plzeňská
(3200), Pouzar (350), Čéčova (7120) a Klostermannova (5100).
Celkový výkon: 21 840 kW.
Výměníkové stanice, které se v roce 2014 napojí na horkovodní
systém:
VS Čéčova (3230 kW), Hálkova (1680), Bezpalec (40), Kostelní
(2800), Nerudova (3170) a Klaricova (16800). Celkový výkon: 27
720 kW.

Výtvarná  soutěž  pokračuje  i
letos.  Děti  opět  nakreslí
teplo
TISKOVÁ ZPRÁVA

České Budějovice, 16. dubna 2014

Předškoláci i školáci do 14 let se mohou zapojit do výtvarné
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soutěže Jak vypadá teplo ve čtyřech ročních obdobích, kterou
pro ně vyhlásila akciová společnost Teplárna České Budějovice.
Mají na to dva měsíce, práce lze posílat až do 15. června. Do
hlasování se bude moci opět zapojit veřejnost prostřednictvím
facebooku, na němž budou všechny práce průběžně vystavovány.

„Při loňské premiéře, do níž se zapojilo 224 dětí, byl ohlas
velmi pozitivní. Z výkresů jsme uspořádali dvě výstavy a to v
Domě kultury Metropol a na Krajském úřadě. Nejlepší práce jsme
využili jako ilustrace do firemního kalendáře. Proto věříme,
že druhý ročník nebude o nic horší. Děti malují rády a jejich
fantazie  je  nekonečná,“  říká  Kamila  Kolbová,  referentka
vnitřní a vnější komunikace a marketingu.

Obrázky lze do 15. června doručit na adresu Teplárna České
Budějovice, a.s., Novohradská 32, 372 15 České Budějovice nebo
v elektronické podobě se zaregistrovat a nahrát na facebookový
profil: http://www.facebook.com/teplarna

Po shromáždění prací a hlasování budou výsledky vyhlášeny do
20.  června  a  do  konce  června  budou  předány  odměny.  Více
informací o soutěži lze nalézt na webu: www.teplarna-cb.cz

Všichni  soutěžící  obdrží  po  skončení  balíček  kreslících
potřeb. Deset nejlepších pak získá věcné ceny. První čtyři
vybere odborná porota organizátora, dalších šest výherců pak
určí počet hlasů ve facebookovém hlasování.

Teplárna pozměnila stanovy a
zaknihuje akcie
TISKOVÁ ZPRÁVA
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ČESKÉ BUDĚJOVICE, 8. dubna 2014

Akciová společnost Teplárna České Budějovice přemění své akcie
na  zaknihované.  Na  dnešní  valné  hromadě  o  tom  rozhodli
akcionáři společnosti. Vyhověli tak novele zákona č. 310/2013
Sb. o podporovaných zdrojích energie, která nabude účinnosti
od 1. července. Ta určuje, že od tohoto data nárok na státní
podporu  budou  mít  jen  ty  akciové  společnosti,  vyrábějící
elektřinu  z  vysoko  účinné  kombinované  výroby  elektřiny  a
tepla,  které  budou  mít  zaknihované  akcie  na  jméno  u
Centrálního  depozitáře  cenných  papírů.

To  má  zprůhlednit  vlastníky  akciových  společností,  které
pobírají podporu na obnovitelné zdroje energie. Zákonodárci
tak  mířili  hlavně  na  často  anonymní  solární  společností,
pobírající státní podporu, s akciemi na doručitele.

„Chceme-li  dál  čerpat  zákonem  garantovanou  podporu,  musíme
převést všechny dosud emitované listinné akcie na jméno na
akcie zaknihované. Problémem bude, že v procesu zaknihování je
třeba fyzicky akcie od vlastníků shromáždit. Tady očekávám
komplikace,  protože  akcie  mohou  být  předmětem  dědického
řízení, jejich držitelé se přestěhovali nebo jsou už velmi
staří. S tím vším se budeme muset vypořádat. Je to ale i v
zájmu  naší  strategie  být  transparentní  společností,“  uvádí
Miroslav Houfek, předseda představenstva teplárny.

Ta má 773 akcionářů, byť její 80procentní podíl vlastní město
České  Budějovice.  S  přeměnou  akcií  jsou  spojeny  i  určité
náklady, které však jsou marginální ve srovnání s výší státní
podpory. Lhůtu a způsob odevzdání akcií určí představenstvo a
bude  akcionáře  informovat  dopisy  a  na  svých  internetových
stránkách.



Českobudějovická  Teplárna
zahájila  ekologickou
investici  desetiletí.  Za
stamiliony  odsíří  uhelné
kotle.
TISKOVÁ ZPRÁVA

České Budějovice, 25. března 2014

O víc než 80 procent postupně klesne od roku 2016 v jihočeské
metropoli objem emisí oxidu siřičitého (SO2), které do ovzduší
míří  ze  dvou  uhelných  kotlů  K11  a  K12  Teplárny  České
Budějovice  Oxidy  dusíku  (NOx)  se  sníží  až  o  60  procent.
Zaslouží  se  o  to  výstavba  odsiřovacího  a  denitrifikačního
zařízení, která představuje největší ekologickou investici v
historii firmy. Projekt začal podpisem smlouvy o dílo 6. února
a  jeho  generálním  dodavatelem  je  akciová  společnost  Tenza
Brno.

Zařízení  bude  stát  428  milionů  korun,  z  nichž  30  procent
pokryje dotace Státního fondu životního prostředí. Podmínkou
jejího přidělení je, aby bylo dílo plně funkční ještě během
roku 2015. S odstávkou obou kotlů se počítá už letos v letním
období. Dobrou zprávou pro zákazníky je, že se tato odstávka
nijak nedotkne vlastních dodávek tepelné energie.

„Jde  o  součást  naší  dlouhodobé  péče  o  ekologii  a  životní
prostředí. Tato investice přitom bude mít zásadní vliv na
čistotu ovzduší ve městě a okolí,“ uvedl Miroslav Houfek,
předseda představenstva Teplárny.

Tenza zakázku získala poté, co z veřejné soutěže nečekaně
odstoupil její vítěz Sdružení pro odsíření spalin, jehož členy
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byly Škoda Praha a Škoda Praha Invest. Řada tedy přišla na
druhého v pořadí.

„Samozřejmě to pro nás představovalo nepříjemnou komplikaci,
ale věříme, že konečné termíny předání díla nejsou ohroženy.
Společnost Tenza je v oboru respektovaným dodavatelem,“ dodal
Miroslav Houfek.

„Jsme rádi, že se můžeme podílet na realizaci projektu, který
významně přispívá ke zlepšení kvality životního prostředí a
využít  tak  naše  dlouholeté  zkušenosti  v  oblasti  čištění
spalin. Odsiřovací zařízení založené na obdobné technologii
jsme  dokončili  v  roce  2009  v  Plzeňské  energetice.  V
současnosti  pracujeme  na  dalších  dvou  významných  zakázkách
odsiřování  spalin  v  Elektrárně  Opatovice  a  v  Teplárně
Karviná,“ uvedl Michal Hrubý, generální ředitel společnosti
Tenza.

Moderní  zařízení  využije  metodu  mokré  vápencové  vypírky
spalin, při níž vzniká tzv. energosádrovec. Součástí investice
je také míchací centrum energosádrovce a popílku, v němž se
bude  vyrábět  granulát  (konečný  produkt  odsíření)  určený  k
technickým  rekultivacím.  Část  ho  Teplárna  České  Budějovice
využije při rekultivaci

svého odkaliště, zbytek produkce bude prodávat. Jde o velmi
účinnou  technologii  odsíření,  která  je  ve  světě
nejrozšířenější  u  aplikací,  vyžadujících  vysokou  účinnost
odsíření.

„Technologické  zařízení  odsíření  je  projektováno  tak,  aby
umožnilo pokles objemu vypouštěného oxidu siřičitého na méně
než  200  mg/Nm3.  Současný  limit  je  1700  mg/Nm3.  Hodnota
koncentrace oxidu dusíku NOx bude maximálně 200 mg/Nm³ a sníží
se  dvakrát,“  uvedl  Martin  Žahourek,  místopředseda
představenstva Teplárny České Budějovice. Ta v obou kotlích
ročně k výrobě tepla a technologické páry spálí zhruba 300
tisíc tun hnědého uhlí.



Radikální ekologická opatření po českých teplárnách vyžaduje
nová  evropská  legislativa,  zejména  směrnice  Evropského
parlamentu a Rady 2010/75/EU. Ty se postupně zařazují i do
národní legislativy členských zemí.

Majoritním  akcionářem  Teplárny,  jednoho  z  největších
teplárenských provozů v Česku, je s 80 procenty akcií město
České Budějovice.

Teplárně  České  Budějovice
přibývají noví zákazníci
TISKOVÁ ZPRÁVA

České Budějovice, 12. února 2014

Deset nových hlavně firemních zákazníků s ročním odběrem tepla
téměř 23 tisíc GJ získala v loňském roce akciová společnost
Teplárna České Budějovice. Největším z nich je BBH Tsuchiya,
která ve městě otevřela nový závod. Jsou mezi nimi ale i
investoři bytových domů City Park, Luční jez, Jírovcova nebo
Alžír,  stejně  jako  rodinných  domů.  Proti  předchozím  dvěma
letům, kdy nové odběry přinesly 4 tisíce, resp. 10 tisíc GJ
tepla, jde o výrazný nárůst.

„Začíná se projevovat systematická práce obchodního úseku se
získáváním nových odběratelů. S ní se začalo až v roce 2011 po
nástupu nového vedení firmy. Doba, kdy centrální teplo mělo ve
městě jakýsi přirozený monopol je dávno nenávratně pryč. Na
trhu mu konkuruje zemní plyn nebo tepelná čerpadla. O současné
i zcela nové klienty musíme bojovat především stabilní cenou a
doprovodnými  službami,“  říká  Jaroslav  Panoch,  člen
představenstva  teplárny  odpovědný  za  finance  a  obchod.
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Na centrální teplo se napojí i budovaný rezidenční park Dlouhá
louka.  „Máme  ambici  nabídnout  budoucím  obyvatelům  nejvyšší
standard, A dodávky tepla formou centrálního zásobování k tomu
patří. Nabízí prokazatelně nižší náklady na zásobování teplem
a  teplou  vodou,  ale  i  pohotovostní  dispečink  s  garancí
rychlého odstranění případných výpadků v dodávkách,“ uvedl už
dříve Ivo Nejdl, partner investiční skupiny Carpaterra, která
za projektem stojí. Podobně hovoří i jiní developeři.

Právě dlouhodobá udržitelnost cen je také součástí schválené
podnikatelské koncepce teplárny. I díky tomu jsou nové odběry
výrazně vyšší než ukončené. Ty loni dosáhly 1320 GJ tepla.
Projevila se na nich i ekonomická krize, pod jejímž tlakem
někteří zákazníci přestali podnikat a uzavřeli provozovnu.

„Hlavním argumentem je vždy cena a služby, tzv. full servis.
To  dělá  naše  teplo  plně  konkurenceschopné,“  říká  Jaroslav
Panoch. Efektivnost provozu firma podporuje také přestavbou
části  parovodní  sítě  na  horkovodní  s  nižšími  provozními
ztrátami.

Teplárna je základním dodavatelem tepla a teplé vody v Českých
Budějovicích,  kde  provozuje  přes  170  kilometrů  tepelných
rozvodů.

Mimořádná  valná  hromada  se
zabývala  také  nejasnou
vlastnickou  strukturou
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akcionářů zmíněnou ve Výroční
zprávě BIS za rok 2012
TISKOVÁ ZPRÁVA

ČESKÉ BUDĚJOVICE, 27. listopadu 2013

Akcionáři  na  včerejší  mimořádné  valné  hromadě  společnosti
Teplárna  České  Budějovice,  svolané  na  žádost  akcionáře
NUBONERI BUSINESS s.r.o., zamítli všechny jeho návrhy usnesení
týkající se dlouhodobé podnikatelské koncepce teplárny, změny
stanov,  obsazení  dozorčí  rady  a  pokynů  představenstvu
společnosti.  Valné  hromady  se  zúčastnilo  celkem  sedm
akcionářů,  spolu  s  Městem  České  Budějovice  s  majoritním
podílem 80 %, se z významných akcionářů jednání účastnila,
vedle iniciátora valné hromady NUBONERI BUSINESS s.r.o. (3%),
také společnost Forum Energy s.r.o. (15%) a Dekamperion s.r.o.
(0,14%).

V rozsáhlé diskusi k projednávaným bodům pořadu valné hromady
podalo představenstvo také vysvětlení k otázce Města České
Budějovice, jak společnost naloží s informací, že Teplárna
České  Budějovice,  a.s.  byla  uvedena  ve  Výroční  zprávě
Bezpečnostní informační služby za rok 2012 v kapitole 3.2.
Organizovaný  zločin  jako  příklad  společnosti  s  nejasnou
vlastnickou strukturou některých svých minoritních akcionářů.
Majoritní  akcionář  vyjádřil  znepokojení  nad  dopady  této
informace  do  hospodaření  společnosti,  zejména  z  oblasti
zhoršených  obchodních  pozic  svých  dodavatelů,  bankovních  a
pojišťovacích  institucí,  případně  vztahů  k  veřejnoprávním
poskytovatelům  dotací  a  požadoval  vysvětlení,  zda
představenstvo zohlední tyto skutečnosti při přípravě nových
stanov společnosti, jakož i ve své další činnosti.

Představenstvo  informovalo  akcionáře  o  tom,  že  uvedení
společnosti ve zprávě BIS považuje za vážnou událost, kterou

https://www.teplarna-cb.cz/mimoradna-valna-hromada-se-zabyvala-take-nejasnou-vlastnickou-strukturou-akcionaru-zminenou-ve-vyrocni-zprave-bis-za-rok-2012/
https://www.teplarna-cb.cz/mimoradna-valna-hromada-se-zabyvala-take-nejasnou-vlastnickou-strukturou-akcionaru-zminenou-ve-vyrocni-zprave-bis-za-rok-2012/


se již zabývá. Potvrdilo, že se již setkalo s dotazy svých
obchodních partnerů k této záležitosti a vyjádřilo obavy z
poškození dobrého jména společnosti. Představenstvo ubezpečilo
akcionáře,  že  uskuteční  všechny  nutné  a  možné  kroky  k
odvrácení  případných  hrozících  škod  společnosti,  včetně
případných  návrhů  na  nové  znění  stanov,  umožňujících
identifikaci konečných beneficientů akcionářů společnosti.

Cílem přijímaných opatření je
zlepšování  životního
prostředí
TISKOVÉ SDĚLENÍ

České Budějovice, 11. října 2013

Tvrzení agentury ČTK ve zprávě ze dne 9. října, že Teplárna
České Budějovice, která teplem zásobuje největší město jižních
Čech, investuje do ekologických opatření nejméně v kraji, její
představitelé odmítají.

„Ekologie  a  životní  prostředí  je  oblastí,  které  věnujeme
odpovídající pozornost a hledáme vždy nejefektivnější poměr
ceny a přínosu daných opatření,“ říká předseda představenstva
teplárny  Miroslav  Houfek.  Například  dlouhodobá  příprava
odsíření  uhelných  kotlů  je  stavbou  za  zhruba  450  milionů
korun. Práce začnou začátkem roku 2014.

V současné době také probíhá rekonstrukce 1. etapy modernizace
distribučních tepelných sítí jako součást dlouhodobé strategie
TČB v oblasti snižování ztrát s přímým vlivem do omezování
vypouštění  emisí,  což  lze  také  považovat  za  ekologické
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opatření.

Navíc ČTK prezentovaná data jsou vytržena z kontextu. TČB je
jedním z největších teplárenských provozů v ČR, který nemá v
rámci  Jihočeského  kraje  obdobu.  Při  poměrném  vyjádření
vypouštění škodlivin k objemu vyrobené a zákazníkům dodané
tepelné energie vychází prezentovaná čísla zcela odlišně.

„Cílem  všech  přijímaných  ekologických  opatření  je  zlepšení
životního prostředí, snížení ztrátovosti, vyšší efektivita a
zvyšování  energetické  účinnosti.  Tedy  i  udržitelnost
přijatelných  cen  pro  konečné  odběratele,“  uzavřel  Miroslav
Houfek.


